
Referat af skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag den 25. januar 2022 kl. 17.00 – 18:00 
OBS Virtuelt møde  

Udsendt af: 
Ordstyrer: 
Referent: 

Michael Holze Zimmermann 

Tobias Haahr Kulmbach  

Søgårdsskolen den 22. februar 2022 

Indkaldes:  Charlotte Esmeralda Kamp, Michael Carstensen, Mikkel Hansen, Christina Peets Gottliebsen, 
Kasper Tjørntvej Davidsen, Poul Phillip Bendixen Møller, Marie Louise Bjerg, Frank Hugsted, 
Kim Helweg-Møller, Michael Holze Zimmermann og Mads Unger Mikkelsen, Tobias Haahr 
Kulmbach, Jan Forsing 

 

Afbud: Mads Unger Mikkelsen, Michael Carstensen 

  

 
 Nr. 

 
 Dagsorden 

  
Bilag/Indstillinger 

Referat 

 
21/22-18 

 
Godkendelser: 
Referat af mødet den 29. november 
2021 samt 8. december 2021  

 
Medbring tilsendte 
referater 

 

De sidste to bestyrelsesreferater 

er sendt. Det ene er 

beslutningsreferat.  

Godkendt. 

 
21/22-19 

  
Meddelelser: 

• Formand (CK) 

• Medarbejdere (FH/KHM) 

• Ledelse (MHZ) 

 
  

 
Formand: 
-Bestyrelsesvalg – kommer mere 
senere 

-Trivselsmåling – Michael kommer 
med mere 
(En snak om hvordan man laver 
spørgebesvarelse i fremtiden. 
Fremtidigt punkt) 
-Charlotte fremsendte fredag d. 
21/1-22 til Skoleforvaltningen 
ansøgning om reducerede 
åbningstid. 
 
Medarbejdere: 
-Frank; Går i gang med Neuro 

Affektiv Udviklingspsykologi som 
udviklingsprojekt 
-Kim og Frank; Vi er Corona-
trætte. Meget sygdom. 
 
Ledelse: 
-Rigtig meget Corona. Vi skriver 
ud, når der er behov for hjælp og 
generelt informerer vi. 
-Ledelsen er fortsat med Michael 
som konstitueret skoleleder, og 

med Jan, Karoline og Tobias som 
resterende ledelsesteam. 
Forventer snarligt kunne informere 
om mere. 



- Vi genoptager samarbejdet med 
Gentofte Hospital omkring påske. 

 
21/22-20 

  

 
PWC-rapporten, Status 
- Elevprofil 
- Skolens fremtidige økonomi 
- handleplan 

 

 

 

 
-Beslutningsark på baggrund af 
sidste møde, hvor vi var sammen 
med forvaltningen, er fremsendt 
kort før mødestart. 
-Gået i gang med at undersøge, 
hvordan vi kan imødekomme en 

kommende tid, hvor vi skal drive 
skole for færre penge. 
-Der er sendt ansøgning om at 
reducere skolens mødetid. Man-
tors 8-16, fre 8-15.30. Lukket i 
uge 29 i lighed med øvrige skoler. 
Bagdør med behov for 
nødpasning. 
-Kigger på kommende skoleår. 
Færre klasser, med måske flere 
elever pr. klasse. Færre 
medarbejdere, men satser på 

naturlig afgang. 
Kasper: Hvordan sikrer I at 
fastholde de højtkvalificerede 
medarbejdere? 
Michael: Vi er optaget af at være 
en attraktiv arbejdsplads. 
 

 
21/22-21 

 

 
Skolebestyrelsesvalg 2022 

 
Se bilag 

 
Der er fire på valg. Marie-Louise, 
Mikkel, Charlotte og Michael. Gør 
overvejelser om at genopstille, så 
der kan laves plan. 
-Mikkel, genopstiller 
-Marie-Louise, genopstiller 
-Michael, genopstiller hvis der er 
behov. 
-Charlotte, genopstiller 

Planlægges yderligere på 
kommende skolebestyrelsesmøde. 
Vi skal have nye suppleanter ind. 
 

 
21/22-22 

 

 
Forældrehenvendelse 

 
v/ Christina Møller 

 
-Forældrehenvendelse; Kan skolen 

få en skolehund? 
Michael; Send henvendelse til mig. 
-Forældrehenvendelse; Er det 
faglige niveau tilstrækkeligt højt? 
Michael; Vil jeg drøfte sammen 
med Charlotte, så vi kan 
rammesætte en drøftelse på 
fremtidigt møde. 
Kasper; Tænker vi skal tage det 
på strategidag, vedr. faglighed på 
skolen. 
Marie-Louise; Lad os få lavet en 

ny undersøgelse. 
Michael; Forældreundersøgelsen 
er national, så den tilgår os som 
den tilgår andre skoler. 
 



 
21/22-23 

 

Eventuelt 
- Herunder ønsker om punkter til ny 
dagsorden 

 Genbesøge principper, fx der står i 
principper, at vi alle elever skal 2 
gange i løbet af deres skoletid på 
lejrskole. Principper skal 
afstemme virkeligheden. 
 

 


